
Az Út Istenhez  

Olvastam az Ufómagazin márciusi számában Dr. Szilágyi Mária cikkét a Szellemvilág és a 
vallás címen. Rögtön felmerült bennem a kérdés, hogy egyáltalán, mi az a vallás, és miért van 
rá szükség. Való igaz, hogy minden emberi kultúrában létezik a vallás, és nincs ember, mely 
ne lenne érintve a vallás által. Tehát: mi a vallás? Nem más, mint a kapcsolat a 
transzcendentális világgal. Azért létezik egyáltalán vallás, mert Isten is létezik. A 
transzcendencia mindennapos, tapasztalati tény. Aki csak egy picit odafigyel az életére, aki 
csak egy picit is tudatosan él, az az élet minden jelenségében észreveszi az isteni jelenlétet, az 
érintettséget. A szelet nem látjuk, de azt látjuk, hogy a fák hajladoznak, halljuk a szél 
susogását, és érezzük a simogatását. Tehát aki figyel, az igenis látja a szelet! Pontosan tudja, 
mi az, amit lát! Aztán, amikor a h ségben vibrál a leveg , akkor a valóságban

 

is látjuk a 
leveg t, éppen azért, mert a meleg leveg másként töri meg a fényt. Azt mondják, a 
szivárvány megtört fény. Azért bomlik színeire, mert a vízpára cseppjeiben a különböz szín 
komponensek más sebességgel haladnak. Ugyanígy, a pillanat nem más, mint megtört 
örökkévalóság. Az id ugyanúgy áramlás, mint a folyó vize. Az id a végtelenb l áramlik 
felénk, és elnyel dik az anyagban. Minden protonban, minden atommagban az id örvényei 
vannak, melyek elnyelik az id t. Amikor az id áramlása törést szenved, akkor jönnek létre az 
események, az élmények. Az Id forrása a Végtelenség maga, és ez az amit Istennek hívunk. 
Minden teremtett lény az Id méhéb l születik, tehát Isten fel l jön, belép a létesülés kapuján, 
és fizikai testet kap. Ezzel egyidej leg megkapja  a karmikus feladatát is, ami miatt egyáltalán 
leszületett a Földre. Istent tehát mindnyájan tapasztaljuk, hiszen T le jövünk, már a 
születésünk el tt láttuk t, és Hozzá is térünk vissza a halálunkkor! Miért felejtjük el akkor 

t, amig élünk? Azért, mert csak így tudjuk maradéktalanul végigélni az életünket, csak így 
tudunk maradéktalanul figyelni a feladatainkra. Ha már el re tudnánk a megfejtést, nem lenne 
hiteles a tudásunk. Nem tanulnánk meg a leckét amit meg kell tanulnunk. Az ateisták, az ún. 
hitetlenek élete éppen arról szól, hogy megtapasztalják Istent a világban is, és ne csak 
higgyék, necsak tudják, hanem végre meg is lássák t a Teremtés Tükrében.

 

Megkapják az 
él bizonyosságot, éppoly kézzelfogható realitásként, mint ahogy mindennapjaik 
tapasztalatait. A mai tudomány, a mai fizika már nagyon elvallásosodott. Kockadobáló 
Istenr l beszélnek, meg teremtésr l, Big Bangr l, és emberközéppontú Világegyetemr l.

 

Az én világképemben a Világegyetem nem keletkezett, hanem mindig is volt, és a szüntelen 
keletkezés,a szüntelen teremtés állapotában van. Minden pontja a Végtelenség forrása, amib l 
kiárad a teremtés, az élet. Éppen ezért nincs is olyan része a világnak, mely élettelen lenne. 
Tehát minden a Végtelenb l ered. Olla Nari El Tienda. A teremtett világ minden kis cseppje a 
végtelenek keresztútján áll. Ezért nem létezik olyan, hogy semmi, meg üresség, hiszen 
minden pontot kijelöl az a végtelen kapcsolatszövevény, amely t meghatározza és egyedivé 
teszi. Az amit mi ürességnek hívunk, valójában egy végtelen lehet ségtartály, amelyb l 
korlátlanul lehet meríteni. A semmire nem tudunk nyomást gyakorolni, ezért azt is 
mondhatjuk, hogy a semmi megkarcolhatatlan, a semmi végtelen befogadóképesség . A 
semmi a teremt r, az Akasa. A fizika felismerte, hogy a vákuum nagyon is anyagi, 
olyannyira hogy egyetlen atommagnyi bel le annyit nyom, mint az egész látható 
Világegyetem! A régiek által leírt, és a fizikából 100 évre szám zött éter végre visszatér, és új 
alapokra helyez mindent. Az éterb l felépített fizika sokkal egyszer bb és szemléletesebb 
lesz, és ráadásul újra egyesül a mechanika, az elektrodinamika és a kvantumelmélet. A 
megálmodott nagy szintézist nem az olyan misztikus, és az átlag ember számára érthetetlen 
szellemi szörnyszülöttek fogják meghozni, mint a szuperhúrelmélet, a feltekert 11 dimenziós 
tereivel, és a Kalabi-Yau alakzataival, hanem a rezgésekre és áramlásokra felépül akusztiko-
hidromechanika, ahol minden tökéletesen szemléletes és az átlag ember számára is 
elképzelhet .

 

Száz évig etettek minket azzal a mesével hogy a kvantumfizikát nem lehet 



szemléletesen elképzelni. A valóság pedig az, hogy egy lavór víz és egy kis folyékony 
mosogatószer segítségével az összes kvantumjelenség modellje létrehozható. Aki fekete 
lyukat akar látni, az jól nézze meg a lefolyónál keletkez örvényt. Van ott Galaxis-spirálkartól 
kezdve eseményhorizontig minden, amit egy forgó fekete lyuk produkálni képes! Nos, 
amilyen egyszer kísérletekkel

 
be lehet mutatni a kvantumjelenségeket, olyan egyszer en 

lehet a vallás alapjelenségeit is prezentálni. Pl. mi az, hogy isteni kegyelem? Amikor én 
megbocsátok valakinek, és elfelejtve saját önz néz pontomat, képes vagyok magam beleélni 
az  helyzetébe, és elengedem a régi sérelmeimet, akkor pontosan azt teszem, amit Isten tesz, 
amikor megkegyelmez! Amikor egy hajléktalannak pénzt adok, vagy pláne, még egy 
éjszakára be is fogadom, hogy ne a mínusz tíz fokban kelljen aludnia, az is isteni kegyelem. 
Az egész nyugati gondolkodás a b n és a

 

megváltás körül forog. Szinte mindent b nnek 
tartanak, b n a szerelem, b n az evés, b n minden öröm. Végül is mi az hogy b n? Valami 
ami Istennek nem tetszik? Van ilyen dolog egyáltalán, lehet ilyen dolog? Én, mint a saját kis 
világom Istene, én szeretek mindent, amit létrehoztam, szeretek minden embert akivel 
találkoztam, örülök  mindennek és mindenkinek. Nem haragszom semmiért, és ha hibázok, 
hát kijavítom a hibát és túllépek rajta. Hát ha én, a pici porszem képes vagyok erre, akkor a 
nálam végtelenszer nagyobb Isten ne lenne képes rá?! Isten szemében nincs b n,. Isten 
szemében nincs tökéletlenség.  mindennek látja az okát és gyökerét, tudja hogy mindennek 
pontosan úgy kellett történnie, ahogy történt. Az  szemében mi

 

játszadozó kis gyermekek 
vagyunk, a legnagyobb b nünk sem több, mint buta gyerekes csíny.  szeret minket, minden 
kis megnyilvánulásunkkal, mert hiszen  maga a Szeretet!

 

És akkor mi az hogy szeretet? 
Nem más, mint az együtt töltött min ségi id . Amikor úgy vagyok valakivel, hogy csak rá 
figyelek, azt adom neki amire valóban szüksége van, amit igazán kíván, amire igazán vágyik. 
Az a szeretet, hogy ismerem t, tudom ki  és honnan jött, mik a  legbels bb gondolatai, 
vágyai, álmai. Nem az a segítség hogy beavatkozok az életébe és megmondom neki, mi a tuti, 
jobban tudom mi kell neki mint  maga. Hanem az hogy tudom, mi az  útja, és abban

 

segítem hogy eljusson oda, ahova vágyik. Vagy megmutatom neki, hogy már ott van, hogy 
célt ért, hogy beteljesedett az élete. Hogy amire vágyott, már az övé. Hogy nemcsak hiszi, 
nemcsak tudja, de mélyen át is éli, hogy igen, megérkezett, beteljesedett, elvégeztetett! Jézus 
utolsó szava is ez volt. Atyám, elvégeztem amit rám bíztál! Addig nem mehetünk el innen, 
amíg ezt meg nem tesszük. Azért kell mindig újraszületnünk, mert nem végeztük el a 
feladatot. Aki fél, aki elmenekül, az arra kárhoztatja magát hogy mindig ugyanazzal a 
problémával szembesüljön. Ha nem oldja meg, akkor ezer év múlva is ebben fog dagonyázni, 
szenvedni és küszködni. Csak a kimondott végszó adja meg a feloldozást. A megváltó ige 
nem lehet más, csak ez: Elvégeztetett! Megvalósult. Ekvalórisz. Megérte. Betegségeink nem 
egyebek, mint a test, a lélek, a szellem segélykiáltásai. Nem vagyunk az utunkon, nem 
vagyunk a helyünkön. Minden gyógymód, amely ezt csak elkend zi, valójában nem gyógyítás 
hanem csalás, becsapás, a tünetek eltüntetése. Amikor a vészt jelz piros lámpát összetörjük, 
ahelyett hogy odafigyelnénk rá hogy mire figyelmeztet, és megtennénk a szükséges lépéseket! 
Az egész nyugati orvoslás egy tragikus félreértésen alapul: a testet, a tüneteket gyógyítják, 
kiszakítva azt az összefüggéseib l. Ennek eredménye az, hogy az elnyomott tünetek más 
formában újra felszínre törnek, mert a szellem üzenete nem hallgattatott meg!  A keletr l 
behozott holisztikus gyógymódok, és a természetgyógyászat sincs sokkal jobb helyzetben. Az 
hogy gyógyszer helyett gyógyteákat iszom, egy picivel se jelent különbséget, csak annyiban 
hogy másra költöm ugyanazt a pénzt, vagy még többet. A valódi gyógyítás nem lehet más, 
csak szellemi gyógyítás. A valódi okok feltárása és megszüntetése. A betegség azt jelzi hogy 
letértünk a jó útról. A gyógyítás nem lehet más, csak az, hogy visszavezet a jó útra. És 
gyógyítani csak az tud, aki tudja hogy mi a jó út. Azt pedig mindenkinél egyénileg lehet csak 
eldönteni, és dönteni csak az tud, aki lát, aki belelát az okokba, a törvényekbe, a Mindenség 
Lángoló Rajzolatába. Barbara Ann nagyon szépen leírja, milyen az auralátás. Az aurában 



benne vannak az el z életbeli sérülések, és benne van az el z életek története is. De

 
benne 

van az is, hogy ki vagyok, honnan jöttem és hová megyek. Az életem egy hajó, és én vagyok 
a kapitány. A tenger háborog, a hullámok dobálnak, viharok tépnek és rángatnak, mégis 
biztosan eljutok oda ahová vágyom, a Kincses Szigetre, mert a csillagok állásásból és a 
m szereim jelzéseib l tudom hogy hol vagyok, és mikor merre kell fordítanom a kormányt, a 
vitorlákat, hogy a hajó éppen arra menjen amerre kell. És akkor még cápákat is kerülgetek, 
sziklazátonyok közt lavírozgatok! Nem zavar meg engem az, hogy pillanatonként kell irányt 
váltanom, mert tudom hogy a f irány merre, van, az irányt m ezt pontosan jelzi. A betegség 
akkor lép fel, amikor az irányt elromlik, valami végzetes sugallat mágneses vonzása eltériti, 
és hirtelen nem tudom, hogy hol vagyok. Ekkor kell az isteni segítség, ekkor kell a helyzet 
fölé emelkedni, mint egy léghajóval, hogy átlássam az egész végtelen horizontot és túllássak 
rajta, túl a csillagokig, és nem takarja el többé el lem az eget se felh , se vihar, mert az isteni 
segít m most is tudja, hol vagyok és mit kell tennem. Én a mai kor millió áramlatában, 
ezernyi egymásnak ellentmondó szellemi irányzatai közt a matematikában ismertem föl ezt az 
égi segít t. A matematika igazságai örökérvény ek. A kétszerkett az mindig négy. Amit ki 
tudok számolni, az a tuti. Mondhatnak a papok, a tudósok vagy a hitetlenek amit akarnak. Aki 
tud számolni, az minden titok birtokában van. Azt nem lehet becsapni. Én kiszámoltam hogy 
az éter létezik, és pontosan olyan amilyennek lennie kell. Segítségével minden fizikai jelenség 
csodálatos és egyszer

 

magyarázatot nyer. Minden a helyére kerül. Semmi sem marad rejtve. 
Most már nemcsak hiszem, nemcsak tudom, de látom is hogy ez az igazság. Hamarosan az 
egész világ látni fogja. Mert a Látó feladata az, hogy megossza a tudását, hogy továbbadja azt 
amit lát, és megtanítsom mindenkit a látásra. Aki a megfelel irányba néz, és aki egyáltalán 
képes a látásra, aki nem vak, az látni fogja az igazságot. És akkor már nincs is más hátra, mint 
az, hogy alázattal el is fogadja az igazságot. És akkor végre megvalósul a nagy fordulat, 
melyre oly régóta készülünk. A tudatváltás, a dimenzióváltás. Ezek is milyen misztikus 
szavak. Mi az, hogy tudatváltás? Nem más mint az, hogy felismerjük végre az igazságot. Az, 
hogy végre meglátjuk, hogy mit kell tennünk. És meg is tesszük!  
Azt a címet adtam ennek a cikknek, hogy Út az Istenhez. De valójában minden út az. Soha 
nem is volt másként. Nem tudunk letérni az útról, nem tudunk másmerre menni, mint ami 
rendeltetett. Mert ez az út az ÚT maga, a Lét Teljessége, a Megvalósulás, a Beteljesedés. 
Minden teremtett lény, minden ember ezt az utat járja. Ezért butaság a csüggedés, az 
elégedetlenség, vagy a hibások, a b nösök keresése. Nincsenek b nösök. Minden lény áldott, 
és azt az utat járja amit járnia kell. Aki látja a teljességet, az látja hogy így van, hogy ez az 
igazság. Mit l kéne akkor félnünk? Világvégékt l, katasztrófáktól? Ezek csak addig kellettek, 
amíg ebb l a félelemb l merítettünk er t, hogy továbbmenjünk az úton. De ma van ennél 
nagyobb er forrás is, és ez a szeretet. Amit magadból adsz, visszakapod megint. Az álmaid 
bátorságot sugallnak. A lélek erejét, a változásokhoz. Nem gyöngül: tisztábban szól a dalunk. 
Hajózunk egyre többen, egyre messzebb. Velünk jönnek majd mind a Régiek. És ne félj: én is 
ott leszek, veled. Szívünk és lelkünk egy lángba forr. A Fényben felolvadnak az árnyak, a 
félelmek elenyésznek, az ígéretek beteljesednek. Betegségeinkb l megélt tapasztalatok 
lesznek,  a tapasztalatokból tudás, a tudásból megváltás és beteljesedés. És akkor meglátjuk, 
hogy utunkon nem volt semmi sem hiábavaló, hogy minden úgy történt ahogy kellett, és amit 
hibának hittünk, valójában az volt a kulcs, amely a Menyország kapuját nyitja.   
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